
Regeling van werkzaamheden

De voorzitter: Op verzoek van de fractie van de PVV stel
ik voor, de stemmingen van heden uit te stellen tot
donderdag 7 oktober om 12.00 uur.

De heer Van Raak (SP): Voorzitter. De PVV wil regeren,
maar dan moet ze wel komen stemmen. Ik vrees
namelijk dat het nieuwe kabinet anders niet zo heel lang
blijft zitten. Dit is een bijzondere situatie, zodat de
SP-fractie hiermee zal instemmen, maar wat ons betreft
heeft dit geen precedentwerking en moeten wij eens
indringend met elkaar overleggen over hoe wij dat in de
toekomst gaan doen.

De voorzitter: Zeker. Ik merk wel op dat wij dit, in
andere gevallen en om andere redenen, ook wel eens op
verzoek van fracties hebben gedaan. Dat is ook de reden
dat ik het aan de Kamer heb voorgesteld, maar wij
kunnen hierop in het Presidium, waarvan u volgens mij
deel uitmaakt, nog eens terugkijken.

Ik stel voor, donderdag 7 oktober ook te stemmen over
de aangehouden motie-Wiegman-van Meppelen
Scheppink (29248, nr. 140).

Ik stel voorts aan de Kamer voor, de Eerste Kamer te
laten weten dat mevrouw Jacobi de plaats in zal nemen
van de heer Waalkens bij de verdediging van het
wetsvoorstel tot wijziging van het Wetboek van
Strafrecht in verband met het verhogen van de maximale
proeftijd voor misdrijven die de gezondheid of het
welzijn van dieren benadelen, en in verband met het
verhogen van het strafmaximum voor onder meer het
doden van andermans dieren (30511).

Ik stel voor, toe te voegen aan de agenda het verslag
van het algemeen overleg dat op 30 september is
gehouden over de aanpak van risicojongeren, met als
eerste spreker het lid Dijsselbloem van de Partij van de
Arbeid.

Overeenkomstig de voorstellen van de voorzitter wordt
besloten.

De voorzitter: Het woord is aan mevrouw Peters van
GroenLinks.

Mevrouw Peters (GroenLinks): Voorzitter. Mede namens
de fracties van de SP en D66 verzoek ik om een
spoeddebat met de minister van Defensie over de
uitzending van KRO Reporter van afgelopen weekend,
waarin filmbeelden te zien waren van gevangenen die in
Afghanistan mishandeld werden tijdens een door
Nederland geleide operatie.

De voorzitter: U hebt al steun van voldoende leden
voor een spoeddebat.

Mevrouw Van Miltenburg (VVD): Voorzitter. Namens de
VVD-fractie maar ook namens de CDA-fractie – de leden
daarvan zijn nog even met een andere vergadering bezig
– steun ik dit verzoek, maar wij zouden wel graag
voorafgaande aan het spoeddebat een brief van de
minister van Defensie ontvangen, waarin hij aangeeft
wat hij doet om uit te zoeken of de suggesties die in de
uitzending zijn gedaan, namelijk dat er Nederlanders bij
betrokken zouden zijn, kloppen en waarin hij aangeeft

hoe hij dat doet en of het Openbaar Ministerie daar ook
al bij betrokken is.

De voorzitter: Die brief wilt u voorafgaand aan het
spoeddebat ontvangen?

Mevrouw Van Miltenburg (VVD): Ja, voorafgaand aan
het spoeddebat.

Mevrouw Peters (GroenLinks): Voorzitter. Ik vind dat een
goede suggestie. Als wij nu toch wachten op een brief
die de zorgvuldigheid ten goede kan komen, is het
misschien ook verstandig om te wachten op de
uitzending van aanstaande zondag, waarnaar in de
zo-even genoemde uitzending van KRO Reporter is
verwezen, en om zo kort mogelijk daarop, bijvoorbeeld
volgende week dinsdag, het spoeddebat te houden.

Mevrouw Van Miltenburg (VVD): Ook dit verzoek
steunen wij van harte.

De voorzitter: Wij zullen het stenogram doorgeleiden
naar het kabinet en wij zullen dit debat gaan plannen,
met drie minuten spreektijd per fractie.

Het woord is aan de heer Van der Veen van de PvdA.
Ik noem de partij erbij, want ik krijg steeds brieven van
mensen die vragen of ik dat wil doen.

De heer Van der Veen (PvdA): Dat is voor mij eigenlijk
niet zo goed, want het zou natuurlijk één geheel moeten
zijn.

Voorzitter. Mede namens de fracties van de VVD,
GroenLinks, de SP en D66 vraag ik om heropening van
het debat over de eigen bijdrage in de ggz.

De voorzitter: Wij zullen het verzoek honoreren en er
een plek voor zoeken op de agenda van morgen.

Ik geef het woord aan mevrouw Gesthuizen van de SP.

Mevrouw Gesthuizen (SP): Voorzitter. Ongeveer twee
weken geleden heb ik een debat aangevraagd over de
sluiting van de R&D-afdeling van Abbott in Weesp. Dat
debat zou gepland worden. Ik heb gevraagd of het
kabinet voor dat debat een brief aan de Kamer kan
sturen. Die brief is er nog steeds niet. Wilt u bij het
kabinet onder de aandacht brengen dat wij die brief
graag morgen ontvangen?

De voorzitter: Wij zullen het stenogram doorgeleiden
naar het kabinet.

De vergadering wordt van 14.45 uur tot 15.30 uur
geschorst.
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